
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i   
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

4 september 2018 

    KL.18.00       

Sture Jonsson                SJ Närv Lars-Göran Magnusson      LGM Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Kjell Johansson             KJ - Lars Magnusson                  LM - 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH - Annika Särnmark                  AS      Närv 

Lage Bard                      LB Närv Jan Sandberg Tekniska kontoret Närv 

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark   

5. Ekonomi: Sture Jonsson gick igenom resultaträkningen. Budgeten enligt plan. 

6. Ärenden: Fabriksdammens läckande vallar åtgärdade av kommunen. Rötter och 

lermassor borttagna ersatts av morän och sten. Gångbron vid jutan renoverad, jutan, 

turbinen och räcken vid dammen tjärade under sommaren. Hamninloppet rensat med 

grävmaskin, kostnaden 31 000 kr delas av Kulturarvet och Marieholms Samhälls-

förening. Skyltar i museumet Lage Bard justerar en del texter, ökar läsbarheten. 

Redovisning av sommarens aktiviteter vid nästa styrelsemöte, Samhällsföreningen i 

Marieholm inbjudes till det. Kommunens röjarlag kommer att bistå vid Saxhytteledens 

röjning i år också. 

7. Övrigt: Gemensamma filmprojektet med Industrimuseerna är i slutfasen filmning 

under oktober. Hillerstorps samhällsförening har slutfört upprustningen av vallkanten i 

hamnen. L stöd i betong nedgrävda och sedan täckta med träplank. Svalan har körts 

mycket innan torkan sänkte vattennivån i Storån. Gamla Fabrikens el ledningar bör  

bytas på sikt, risk för elöverslag. 

8. Nästa möte: 23 oktober 2018.     Mötet avslutades av Sture Jonsson 

     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


